
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: 05. marts 2025 kl. 18.30 på Comwell 

Tilstede:  Stephan, Knud, Jennifer, Stephanie   

Gæst(er):   

Referent:  Stephanie  

Ordstyrer:    

 

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt  

2. Orientering fra formand og næstformand 

Der er intet nyt i denne omgang.  

3. Orientering fra kassereren  

      Skubbes til næste møde  

4. Opfølgning 

a. En vejbrønd mellem Tobisvænget og Sejvænget er stoppet, hvilket afstedkommer 

oversvømmelse i området 

Da vi synes de allerede indhentede tilbud er meget dyre, vil vi nu gå videre med at 

indhente flere tilbud.  

b. Henvendelse til kommunen ang. trafikale problemer ifm. den nye daginstitution. 

Vi havde en god snak med kommunen omkring vores udfordringer. Vi går nu videre 

med at lave et skriv til byplanlægger samt politiker for at se om vi kan få flyttet 

indkørslen til Naturbyen.   

c. Stigende antal snusposer  

Vi tager fat i produktionsskolen igen og forsøger at indlede dialog omkring at GF 

ønsker, at de unge mennesker ryger og opholder sig uden for vores arealer.  

5. Beslutning / Afstemning 

a. Vedtægtsændringer  

Der præsenteres et sæt vedtægtsændringer på den kommende generalforsamling 



 
 

b. Ordensregler for området  

Der præsenteres et sæt ordensregler for området.  

c. Beboerhenvendelse angående afvanding fra GFområde  

GF gør ikke yderligere. Det vurderes at det er vandets naturlige afløb på terræn.  

6. Eventuelt 

7. Generalforsamling: 24. marts 2025 kl. 19.30 

 


